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P R O T O K Ó Ł Nr XXVIII/18 

z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Stara Biała, 

która odbyła się w dniu 22 marca 2018 r. 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2018-2025. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 9 

listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stara Biała przez inne niż 

Gmina Stara Biała osoby prawne lub fizyczne oraz trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, a także 

liczby punktów za poszczególne kryteria, przy rekrutacji do przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, a także liczby punktów za 

poszczególne kryteria, przy rekrutacji do klas I publicznej szkoły podstawowej 

prowadzonej przez Gminę Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Maszewo Duże.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nabyciem przez Gminę Stara Biała nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Maszewo n/Wisłą oraz obciążeniem jej służebnością gruntową. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                      

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                     

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Mańkowo. 



2/22 
 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                     

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentów obrębów Brwilno i Maszewo nad Wisłą. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Stara Biała na okręgi wyborcze. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Biała w 2018 roku. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Gospodarki Komunalnej „Stara Biała” Sp. z o.o. na lata 2018 – 2021. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z przystanków oraz 

ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Stara Biała. 

26. Przedstawienie Informacji o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stara Biała. 

27. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała 

na lata 2014 – 2018” w 2017 roku. 

28. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016 – 2018” w 2017 roku. 

29. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2017 roku Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii i efektów jego realizacji. 

30. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

31. Zapytania i wolne wnioski. 

32. Zakończenie obrad. 
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XXVIII Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 

Rozpoczęła się o godz. 9.05 i zakończyła o godz. 13.50. 

Listy obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1.  

Sesję otworzył i przewodniczył jej Wojciech Żółtowski – Przewodniczący Rady Gminy. 

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, wobec 

czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Przewodniczący Rady przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, Wójta 

wraz z pracownikami Urzędu Gminy, sołtysów, mieszkankę wsi Nowa Biała oraz zaproszonych 

gości: Kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Magdalenę Tomasińską oraz radnych Rady 

Powiatu Płockiego: Marka Moderackiego i Marcina Piotrowskiego. 

Ad. 2.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 

obrad. Zapytał, czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 

Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie dwóch punktów w porządku obrad, tj.: 

- jako pkt 26 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

wsi Maszewo 

- jako pkt 27 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku 

obrad ww. punktów. 
 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek Wójta o wprowadzenie dodatkowych dwóch 

punktów w porządku obrad przyjęto jednogłośnie (15 głosów „za”). 
 

Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek 

obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosów „za”) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad, który przedstawia się następująco: 
  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy. 
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4. Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie między sesjami. 

5. Sprawozdanie przewodniczących komisji o pracach między sesjami. 

6. Pytania do zaproszonych gości. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała 

na lata 2018-2025. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 9 

listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stara Biała przez inne niż 

Gmina Stara Biała osoby prawne lub fizyczne oraz trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów, a także 

liczby punktów za poszczególne kryteria, przy rekrutacji do przedszkoli prowadzonych 

przez Gminę Stara Biała. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym 

oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, a także liczby punktów za 

poszczególne kryteria, przy rekrutacji do klas I publicznej szkoły podstawowej 

prowadzonej przez Gminę Stara Biała. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Maszewo Duże.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nabyciem przez Gminę Stara Biała nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Maszewo n/Wisłą oraz obciążeniem jej służebnością gruntową. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                    

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                      

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                     

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Mańkowo. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                     

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentów obrębów Brwilno i Maszewo nad Wisłą. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Stara Biała na okręgi wyborcze. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Biała w 2018 roku. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji 

Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących w posiadaniu 

Gospodarki Komunalnej „Stara Biała” Sp. z o.o. na lata 2018 – 2021. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych 

dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania z przystanków oraz 
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ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Stara Biała. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

wsi Maszewo. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych                       

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała. 

28. Przedstawienie Informacji o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Stara Biała. 

29. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w  Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Stara Biała 

na lata 2014 – 2018” w 2017 roku. 

30. Przedstawienie Sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny na 

lata 2016 – 2018” w 2017 roku. 

31. Przedstawienie Raportu z wykonania w 2017 roku Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii i efektów jego realizacji. 

32. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 

33. Zapytania i wolne wnioski. 

34. Zakończenie obrad. 

   

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 

protokołu z posiedzenia XXVII sesji Rady Gminy. Następnie stwierdził, że do rozpoczęcia sesji 

radni nie wnieśli uwag i zastrzeżeń do protokołu, wobec czego poddał pod głosowanie projekt 

protokołu z sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania: „za” 15 radnych 

                                  „przeciw” 0 radnych 

                                  „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z XXVII Sesji Rady Gminy przyjęto jednogłośnie 

(15 głosów „za”). 
 

Ad. 4. 

Wójt Gminy złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 

1. Poinformował o problemach, które wystąpiły w ostatnim czasie z przejezdnością na 

gruntowych drogach gminnych spowodowanych przede wszystkim pogodą. W wyniku 

rozmarzania gruntu i bardzo dużej ilości wody w gruncie, drogi na niektórych odcinkach stały 

się nieprzejezdne. W najgorszym stanie były drogi w Kobiernikach (droga do lasu), 

Ludwikowie, ul. Polna i ul. Witolda Bunikiewicza w Nowych Proboszczewicach. Naprawy 

dróg zostały dokonane poprzez wysypanie gruzem, w sposób jaki pozwalały na to panujące 

warunki. Docelowe remonty dróg gruntowych zostaną wykonane na wiosnę. 

2. Poinformował o planowanej zmianie trasy linii 104 na wniosek mieszkańców. Po 

przeprowadzonych dyskusjach przez komisje Rady Gminy, uzgodniono że na czas próbny 

zmiana zostanie wprowadzona, tj. autobus będzie przejeżdżał przez Wyszynę, drogą wzdłuż 

lasu do Ludwikowa a następnie znowu do Wyszyny. W obecnej chwili uzgadniane są                            

z Komunikacją Miejską Płock Sp. z o. o. szczegóły dotyczące organizacji ruchu. Sprawa 

przeciąga się w czasie, ponieważ propozycje co do organizacji ruchu Gminy oraz spółki 

Komunikacja Miejska  różnią się. Propozycja Gminy jest taka, aby autobus jadąc z Płocka                  
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w kierunku Wyszyny wjeżdżał w ul. Brwileńską (opcja ta nie wymaga zmiany istniejącej 

obecnie infrastruktury). Natomiast Komunikacja Miejska proponuje, aby trasa autobusu                    

w kierunku Wyszyny przebiegała jak dotychczas, następnie biegła wzdłuż lasu w kierunku 

Maszewa Dużego. Niezbędne jest również przeniesienie pętli autobusowej z obecnej 

lokalizacji przy szkole. Obecnie trwają uzgodnienia z Zarządem Dróg Powiatowych w tej 

sprawie.  

3. Poinformował, o stanie zaawansowania inwestycji zaplanowanych na 2018 rok: 

 Zostały ogłoszone dwa przetargi na budowę ulic na osiedlu "Podgrodzie" w miejscowości 

Nowe Proboszczewice. W pierwszym, nie została złożona żadna oferta na wykonanie tego 

zadania. W wyniku drugiego przetargu okazało się, że najniższa oferta, która została 

złożona na kwotę 1 434 284,89 jest o prawie 38% wyższa niż kwota określona                              

w kosztorysie inwestorskim w wysokości 1 042652,61 zł. Wójt poinformował, że obecnie 

składane oferty w ogłaszanych przetargach, znacznie przewyższają kosztorysy 

inwestorskie, co się w poprzednich latach nie zdarzało. Zasygnalizował, że wszystko 

wskazuje na to, że taka tendencja się utrzyma.  

 Przetarg na budowę ulicy Lawendowej w miejscowości Brwilno został unieważniony, 

ponieważ ceny zaproponowane przez oferentów były za wysokie w stosunku do kwoty, 

którą zamierzono przeznaczyć na sfinansowanie tego zamówienia. Kwota określona                     

w kosztorysie inwestorskim to około 2 080 000 zł, natomiast jedyna oferta, która została 

złożona opiewa na kwotę około 2 357 000 zł. 

 Budowa ul. Korczaka i ul. Sportowej oraz ul. Słowackiego (fragment łączący ul. Sportową 

i ul. Szkolną)  w Maszewie Dużym – dokumentacja jest już kompletna, zostało uzyskane 

pozwolenie na budowę, wkrótce zostanie ogłoszony przetarg. 

 Budowa ulic w miejscowości Maszewo Duże: Bukowej, Morelowej, Sosnowej                           

i Agrestowej – zostało uzyskane ostatnie pozwolenie na budowę, za chwilę decyzja będzie 

prawomocna i zostanie ogłoszony przetarg. 

 Budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Miłodróż – opracowanie dokumentacji 

budowlanej jest w toku. 

 Budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Nowe Trzepowo (droga pod wiaduktem 

kolejowym) –  w trakcie kompletowania dokumentacji. 

 Budowa drogi gminnej Nr 291320W w Kobiernikach – niebawem zostanie złożony                      

w Starostwie Powiatowym wniosek o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej. 

 Opracowanie dokumentacji budowlanej drogi gminnej Nr 291307 Nowe Bronowo – 

Bronowo-Zalesie oraz drogi gminnej Nr 911326W Bronowo-Zalesie – Nowe Trzepowo -  

w obu przypadkach wystąpił problem z uzyskaniem decyzji środowiskowej z RDOŚ 

(planowany termin otrzymania tych decyzji to miesiąc maj).  

 Modernizacja drogi wojewódzkiej 559 w miejscowości Maszewo Duże – zostały 

poczynione uzgodnienia z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich. Uzgodnione 

zmiany zostaną wprowadzone do projektu, naniesione na mapy i ponownie uzgodnione w 

Starostwie Powiatowym. Po uzyskaniu uzgodnienia zostanie złożony wniosek do 

Wojewody Mazowieckiego o wydanie ZRID-u.  

 Budowa hali sportowej w Maszewie Dużym – łagodna pogoda pozwoliła nadgonić 

zaległości z ubiegłego roku. Zostały dołożone środki pieniężne w budżecie Gminy na 2018 

rok na ten cel, z przeznaczeniem na roboty wykończeniowe: położenie lepszej jakości 

nawierzchni sportowej, nagłośnienie oraz podwieszenie izolacji akustycznej pod dachem. 

Wykonawca poprosił o przedłużenie o dwa miesiące terminu zakończenia. Zakończenie 

budowy hali planowane jest na miesiąc lipiec. 

4. Poinformował o odbytym zebraniu wiejskim w Starych Proboszczewicach i zgłaszanych 

problemach zalewania terenów rolniczych, uprawnych oraz problemie drożności rowów 
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śródpolnych. Zasugerował, że powinno się podjąć działania, aby te problemy wyeliminować 

zaczynając od opracowania dokumentacji projektowej. 
 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta. 

 

Radny Jan Sieradzki: 

 Zapytał, co się dzieje w sprawie zgłoszonej na piśmie przez mieszkańców dotyczącym 

zwiększenia bezpieczeństwa na ul. Sierpeckiej i ul. Krótkiej w Starych Proboszczewicach. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Zapytał na jakim etapie jest planowana inwestycja, tj. opracowanie dokumentacji technicznej 

i budowa drogi w miejscowości Ogorzelice. 

Radna Marianna Stawicka: 

 Poprosiła o ponowną poprawę stanu dróg w Nowym Trzepowie, ponieważ dotychczasowe 

naprawy okazały się niewystarczające. 
 

Odpowiedź Wójta: 

Na prośbę radnej Marianny Stawickiej: 

 Z drogami w miejscowości Nowe Trzepowo były najmniejsze problemy. Dotychczasowe 

naprawy były doraźne, aby zabezpieczyć i umożliwić mieszkańcom dojazd do posesji, 

natomiast docelowo drogi zostaną wyremontowane wiosną. 

Na prośbę radnego Stanisława Antoszkiewicza: 
 Odnośnie inwestycji w miejscowości Ogorzelice – dokumentacja jest już kompletna, za chwilę 

zostanie złożony wniosek o pozwolenie na budowę. 

Na prośbę radnego Jana Sieradzkiego: 
 Wniosek dotyczy zwiększenia bezpieczeństwa mieszkańców wzdłuż ul. Sierpeckiej czyli na 

drodze powiatowej w miejscowości Stare Proboszczewice w kierunku Sierpca. Mieszkańcy 

wnioskują o modernizację drogi, budowę chodnika oraz zamontowanie oświetlenia ulicznego. 

Aktualnie wniosek jest analizowany. 
 
 

Wobec braku dalszych pytań ze strony radnych Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad. 
 

Ad. 5. 

Przewodniczący poszczególnych komisji złożyli sprawozdania z posiedzeń odbytych 

w okresie między sesjami. 

 

Komisja Rewizyjna spotkała się trzy razy. Przewodniczącego Komisji Jacek Portalski omówił 

tematykę posiedzenia, którą było: 

1. Analiza kosztów oświetlenia ulicznego na terenie gminy. 

2. Realizacja umowy pomiędzy Gminą Stara Biała, a spółką Energa Oświetlenie sp. z o.o.  

w zakresie oświetlenia ulicznego. 

3. Realizacja zadań w zakresie bezpieczeństwa publicznego, ochrony p.poż., opieki zdrowotnej, 

rekreacji i sportu. 

4. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz ustawy o ochronie 

zwierząt. 

Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania. 
 

Komisja Budżetowa spotkała się trzy razy. Przewodniczący Komisji Marek Moderacki,  

omówił tematykę posiedzenia, którą było: 

1. Rozpatrzenie wniosków dotyczących oświetlenia ulicznego. 
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2. Analiza możliwości realizacji zadań w zakresie budowy przydomowych biologicznych 

oczyszczalni ścieków. 

3. Realizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie gospodarki 

odpadami oraz ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu mieszkańców w wodę i o odprowadzaniu 

ścieków. 

Nie było pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

Komisja Polityki Społecznej spotkała się dwa razy raz. Przewodniczący Komisji Hubert 

Murawski omówił tematykę posiedzenia, którą było: 

1. Gospodarowanie zasobem mieszkaniowym gminy. 

2. Funkcjonowanie podstawowej opieki zdrowotnej na terenie Gminy Stara Biała. 

3. Informacja nt. sprawozdań NZOZ „BIAŁA” dotyczących realizacji programów polityki 

zdrowotnej w Gminie Stara Biała w 2017 roku. 

 

Żaden z radnych nie miał pytań do przedstawionego sprawozdania, wobec czego Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady poprosił o zadawanie pytań zaproszonym gościom. 

 

Radny Jan Sieradzki: 

 Poprosił o zamontowanie progu zwalniającego na ul. Włoczewskiej przy wyjeździe ze Starych 

Proboszczewic w kierunku Józefowa.  
 

Radny Leszek Majczyna: 

 Poprosił Prezesa Zarządu Spółki Gospodarka Komunalna „Stara Biała” Sp. z o.o. o informacje 

dotyczące budowy kanalizacji w Ludwikowie. 

 Zgłosił problem dotyczący opłaty przesyłowej za wodę. Poprosił o wyjaśnienie sytuacji, 

dlaczego opłata przesyłowa naliczana jest tej samej wysokości na rachunku za okres 3 miesięcy 

i 2 miesięcy. 
 

Sołtys wsi Maszewo Stanisław Więckowski: 

 Poinformował o prośbach mieszkańców dotyczących modernizacji drogi wojewódzkiej 562. 

Zwrócił uwagę że jest to droga o dużym natężeniu  ruchu i stwarza ona niebezpieczeństwo 

szczególnie dla dzieci idących do autobusu szkolnego. Poprosił, aby w okresie zimowym 

zadbać o pobocza, aby były w stanie umożliwiającym bezpieczne przejście. 

 Poinformował, że był obecny na uroczystości organizowanej przez Starostwo Powiatowe                  

w Płocku z okazji Święta Sołtysa i został poinformowany, że sołtysi mają prawo zabrania głosu 

w trakcie sesji, nie tylko na końcu posiedzenia. 
 

Prezes Zarządu Spółki Jarosław Rydzewski na prośbę radnego Leszka Majczyny wyjaśnił, że 

w związku z ogłoszonym przetargiem na wykonanie kanalizacji w Ludwikowie wpłynęły dwie 

oferty, które znacznie przekroczyły kosztorys inwestorski, który oszacowany był na kwotę prawie 

5 mln zł. Jedna oferta była wyższa o ponad 200%, a druga wyższa o ponad 300%. Został ogłoszony 

kolejny przetarg. Termin składania ofert mija 2 kwietnia br. 

Odnośnie opłaty przesyłowej wyjaśnił, że jest to opłata kwartalna. Jeżeli okres był krótszy 

powinno to być skorygowane. 

Dodatkowo poinformował, że obecne taryfy obowiązują do 10 czerwca. Zgodnie z nową ustawą 

taryfy będą zatwierdzane przez Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. Zostały już wysłane nowe, proponowane taryfy do 
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Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie w celu ich zatwierdzenia. 

Nowe taryfy będą obowiązywać od 11 czerwca, przez okres trzech lat. 

 

Radny Rady Powiatu Płockiego Marek Moderacki wyjaśnił, że w Powiecie jest 722 km dróg 

powiatowych do utrzymania. W ostatnim czasie szczególnie na drogach gruntowych panowały 

bardzo ciężkie warunki spowodowane wieloma czynnikami, do tego stopnia, że były duże 

problemy z dowozem kruszywa przez  samochody ciężarowe. 

Poinformował, że w kwietniu odbędzie się spotkanie radnych Powiatu Płockiego poświęcone 

tematyce dróg. Na ostatniej sesji Rady Powiatu, Przewodniczący Rady Lech Dąbrowski wystąpił 

z wnioskiem o zwiększenie środków rządowych przeznaczonych na drogi powiatowe. 

Odnośnie zamontowania progów zwalniających na drodze powiatowej w miejscowości Włoczewo 

wyjaśnił, że zgłoszenie przekaże, jednak z doświadczenie wie, że sami mieszkańcy są bardzo 

niezgodni co do montowania spowalniaczy na drogach. 

Odnośnie modernizacji drogi wojewódzkiej 562 stwierdził, że jest taka potrzeba, ale jest to droga 

wojewódzka i decyduje o tym  Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich.  
 

Radny Rady Powiatu Płockiego Marcin Piotrowski odnośnie wniosku sołtysa miejscowości 

Maszewo Stanisława Więckowskiego odpowiedział, że zgłosi sprawę do Starosty Płockiego aby 

wystąpił w wnioskiem do  Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Odnośnie zamontowania progu zwalniającego zaproponował, aby zastosować spowalniacze                    

w postaci namalowanych pasów alarmujących. Jest to rozwiązanie, które nie wzbudza sprzeciwu 

mieszkańców, natomiast co do zamontowania progów zdania są podzielone. 

Poinformował, że Powiat zwiększy wydatki o 700 000 zł na uzupełnienie baz w sprzęty potrzebne 

do bieżącego utrzymania rowów i poboczy. 

Przeprosił za ograniczoną obecność swojej osoby na sesjach Rady Gminy Stara Biała, gdyż oprócz 

pełnienia funkcji radnego powiatowego, pracuje również zawodowo i nie ma możliwości uzyskać 

zwolnienia z pracy na każde posiedzenie.  
 

Radny Gminy Marek Moderacki zwrócił uwagę na to, że obecnie Gmina Stara Biała dopłaca do 

każdej inwestycji dotyczącej dróg powiatowych na swoim terenie. Gdyby tego nie zrobiła, miałaby 

więcej środków do przeznaczenia na inwestycje gminne. 

 

O godz. 11.05 Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 

O godz. 11.20 wznowiono obrady. 
 

Przewodniczący Rady za zgodą radnych udzielił głosu obecnej na sesji mieszkance gminy. 
 

Pani Barbara Gozdanek przedstawiła się jako mieszkanka osiedla domków wybudowanych przez 

dewelopera przy drodze Nowa Biała – Mańkowo. Ponieważ droga jest gruntem prywatnym 

właściciele nieruchomości przyległych mają z tym wiele problemów. Celem jej obecności na 

posiedzeniu sesji było przekonanie Wójta i Rady do przejęcia bądź wykupu gruntu pod drogę przez 

Gminę. Zauważając, że działania w tej sprawie zostały już podjęte, podziękowała Wójtowi za 

wpisanie w porządku obrad uchwały do podjęcia, dotyczącej przejęcia gruntu w miejscowości 

Nowa Biała i poprosiła Radę Gminy o wyrażenie zgody i podjęcie tej uchwały, co w dużym 

stopniu rozwiąże jej problem. 

 

Sołtys Nowych Proboszczewic Jan Kozłowski poinformował o spotkaniu z przedstawicielami 

PGNiG, które odbędzie się 12 kwietnia o godz. 16:30 w Szkole Podstawowej w Starych 

Proboszczewicach. 
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Ad. 7. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Gminy Stara Biała na 2018 rok. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały, który na prośbę 

Przewodniczącego Rady omówiła Skarbnik Gminy. Następnie poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 253/XXVIII/18 zmieniającą Uchwałę Budżetową Gminy Stara Biała na 2018 rok 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 8. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stara Biała na lata 2018 – 2025. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 254/XXVIII/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stara Biała na lata 2018 – 2025 (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz 

zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu             

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 255/XXVIII/18 zmieniającą uchwałę Nr 221/XXV/17 Rady Gminy Stara Biała            
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z dnia 9 listopada 2017 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania                  

i wykupu (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania 

i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stara Biała 

przez inne niż Gmina Stara Biała osoby prawne lub fizyczne oraz trybu kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w tej sprawie. Następnie wobec braku 

wniosków i pytań ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 256/XXVIII/18 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie Gminy Stara Biała przez inne niż 

Gmina Stara Biała osoby prawne lub fizyczne oraz trybu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 11. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłat 

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez 

Gminę Stara Biała. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu                 

w tej sprawie.  

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 257/XXVIII/18 w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie                                  

z wychowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 12. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie kryteriów branych pod 

uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia tych kryteriów, a także liczby punktów za poszczególne kryteria, przy 

rekrutacji do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Stara Biała 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 258/XXVIII/18 w sprawie kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych 

kryteriów, a także liczby punktów za poszczególne kryteria, przy rekrutacji do przedszkoli 

prowadzonych przez Gminę Stara Biała (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 13. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie kryteriów branych pod 

uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia,                   

a także liczby punktów za poszczególne kryteria, przy rekrutacji do klas I publicznej szkoły 

podstawowej prowadzonej przez Gminę Stara Biała. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 259/XXVIII/18 w sprawie kryteriów branych pod uwagę w postępowaniu 

rekrutacyjnym oraz dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, a także liczby punktów 

za poszczególne kryteria, przy rekrutacji do klas I publicznej szkoły podstawowej 

prowadzonej przez Gminę Stara Biała  (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 14. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki, który był również 

przedyskutowywany na posiedzeniach komisji. 

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu 

w tej sprawie. 
 
Radny Leszek Majczyna: 

 Wyraził pozytywną opinię w sprawie funduszu sołeckiego. Poinformował, że jedną                                

z możliwości na co można by przeznaczyć fundusz sołecki są wydatki związane z OSP, tj. 

zakup, konserwację czy naprawę sprzętu służącemu utrymaniu gotowości bojowej, zakup 

elementów umundurowania członków OSP, pokrycie kosztów ubezpieczenia oraz okresowych 

badań lekarskich członków OSP. 

Wójt nie zgodził się z informacją przedstawioną przez Radnego. 
 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Wyraził opinię, że chociaż ma małe doświadczenie z funduszem sołeckim, jednak udział                    

w zebraniach i spotkaniach poświęconym tej tematyce, utwierdził go w potrzebie wydzielenia 

tego funduszu i wykorzystanie go w wielu inicjatywach lokalnych. Przedstawił informacje, że 



13/22 
 

 

70 % kraju korzysta z funduszu sołeckiego, a w 2018 roku Państwo przeznacza na ten cel 

135 500 000 zł. Zachęcał pozostałych radnych do głosowania za wyodrębnieniem funduszu 

sołeckiego. 
 

Radny Marek Moderacki: 

 Wypowiedział się przeciw wyodrębnieniu funduszu sołeckiego. Dodał, że w ciągu ostatnich 

dwóch kadencji, żaden z sołtysów nie zgłosił się do niego z żadną inicjatywą i pomysłem na 

wykorzystanie tego funduszu. Dodał, że gdyby otrzymał jakieś sensowne pomysły ze strony 

sołtysów, jego decyzja mogłaby się zmienić. 
 

Radny Władysław Mikołajczyk: 

 Jako były sołtys z doświadczeniem w funkcjonowaniu funduszu sołeckiego, przekonał się, że 

mieszkańcy nie są zupełnie zainteresowani pracą na rzecz realizacji pomysłu finansowanego 

z tego funduszu. Wyjaśnił, że środki, które miałyby być przeznaczone na fundusz sołecki są 

przeznaczone w budżecie gminy.  
 

Sołtys Nowej Białej Mariusz Sidwa: 

 Wyraził opinię, że sołtysi nie mają doświadczenia z funduszem sołeckim i dokładnie nie 

wiedzą na co można , a na co nie można przeznaczyć te środki. Zaproponował, aby zastanowić 

się nad przeprowadzeniem szkolenia w tym zakresie. 
 

Wobec braku wniosków i dalszych pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 11 radnych, 

                                   „przeciw” 4 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy wymaganą większością głosów (11 głosami 

„za”) podjęła Uchwałę Nr 260/XXVIII/18 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 

w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 
 

Głos zabrał Wójt Gminy. Wyjaśnił, że w przypadku Gminy zwrot kosztów związany                                    

z funkcjonowaniem funduszu sołeckiego czyli w sołectwach gdzie sołtysi zgłosiliby wnioski                     

i Rada Gminy wpisałaby te wnioski do budżetu czyli uznałaby, że są zasadne i zgodne                                  

z przepisami, wynosi 20 %  i jest przekazywany w następnym roku. 

Wójt przypomniał, że Rada Gminy poprzedniej kadencji podjęła uchwałę z 19 grudnia 2013 roku 

dotyczącą realizacji zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. Dla zaineresowanych 

sołtysów można przeprowadzić szkolenie w tym zakresie. Dodał, że polega to na tym samym co 

fundusz sołecki, z tym że wydatki nie są refundowane przez Państwo. Wójt namawiał do podjęcia 

działań w ramach inicjatywy lokalnej.  
 

Ad. 15. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                       

w miejscowości Maszewo Duże.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 261/XXVIII/18 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Maszewo Duże 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała nieruchomości położonej 

w obrębie geodezyjnym Maszewo n/Wisłą oraz obciążeniem jej służebnością gruntową.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady poprosił o dodanie w treści uchwały informacji „ Koszty aktu notarialnego 

ponosi Gmina Stara Biała”. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 262/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym 

Maszewo n/Wisłą oraz obciążeniem jej służebnością gruntową (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 
 

Ad. 17. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                         

w miejscowości Maszewo Duże.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu w 

tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 263/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 18. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                         

w miejscowości Maszewo Duże.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 264/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Maszewo Duże 
(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                        

w miejscowości Mańkowo.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu                

w tej sprawie. 

Wójt wyjaśnił położenie działki i cel podjęcia uchwały, którym jest wykupienie gruntu w celu 

poszerzenia drogi od stacji LPG w Mańkowie w kierunku Maszewa Dużego. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 265/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Mańkowo (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 20. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                      

w miejscowości Nowa Biała.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

Wójt wyjaśnił położenie działki i cel, jakim jest przejęcie gruntu pod drogę gminną Nowa Biała 

– Maszewo Duże. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 
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W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 266/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 21. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentów obrębów 

Brwilno i Maszewo nad Wisłą.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu              

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 267/XXVIII/18 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentów obrębów Brwilno i Maszewo nad Wisłą 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 22. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Stara Biała 

na okręgi wyborcze.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie.               

 

Wójt poprosił o wprowadzenie autopoprawki: 

W załączniku do uchwały, do okręgu nr 3, dopisanie ulicy „ul. Wiązowa” (w związku z podjęciem 

na dzisiejszej sesji uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Maszewo Duże).  

 

Wójt wyjaśnił, że zmiana podziału gminy na okręgi wyborcze wynika z faktu, że zostało 

utworzone nowe sołectwo – Ogorzelice. W obecnej chwili podział miejscowości Nowe 

Proboszczewice został zaproponowany na 2 mandaty. Granica przebiega między ulicami: 

Jaśminową i Klonową. Konsekwencją tych zmian są kolejne zmiany. 

Projekt uchwały był konsultowany z  Delegaturą Krajowego Biura Wyborczego. 

 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
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                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 268/XXVIII/18 w sprawie podziału Gminy Stara Biała na okręgi wyborcze 

(uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 23. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara 

Biała w 2018 roku.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 269/XXVIII/18 w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Stara Biała w 2018 

roku (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 24. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących 

w posiadaniu Gospodarki Komunalnej „Stara Biała” Sp. z o.o. na lata 2018 – 2021.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu              

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 270/XXVIII/18 w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju                           

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych będących                              

w posiadaniu Gospodarki Komunalnej „Stara Biała” Sp. z o.o. na lata 2018 – 2021 (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 25. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania 

z przystanków oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Stara Biała.  
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Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu               

w tej sprawie. 

 

 Radny Władysław Mikołajczyk zapytał, w jakiej wysokości opłata pobierana jest od 

przewoźnika za korzystanie z przystanku, którym właścicielem jest Gmina. 

Odpowiedź Wójta: 

 Stawka opłaty wynosi 0,05 zł za jedno zatrzymanie środka transportu na przystanku 

komunikacyjnym. Informacja zawarta jest w uchwale. 
 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę na błąd w § 6 punkt 3 załącznika nr 2 do uchwały. Poprosił 

o dopisanie brakującej litery „a”. 

 

Wobec braku kolejnych wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 271/XXVIII/18 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników, warunków i zasad korzystania                            

z przystanków oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Stara Biała (uchwała w załączeniu do 

niniejszego protokołu). 
 

O godz. 12.25 Przewodniczący Rady zarządził przerwę w obradach. 

O godz. 12.35 wznowiono obrady. 
 

Ad. 26. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru wsi Maszewo.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu                 

w tej sprawie. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 272/XXVIII/18 w sprawie przystąpienia do sporządzenia uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru wsi Maszewo (uchwała w załączeniu do niniejszego protokołu). 
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Ad. 27. 

Przewodniczący Rady przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie czynności związanych z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego                           

w miejscowości Nowa Biała.  

Następnie stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił o zabieranie głosu                

w tej sprawie. 

Wójt wyjaśnił, że celem podjęcia uchwały jest przejęcie gruntu pod drogę Nowa Biała – 

Mańkowo. 

Wobec braku wniosków i pytań ze strony radnych, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych. 

Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 

                                   „przeciw” 0 radnych 

                                   „wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie (15 głosami „za”) podjęła 

Uchwałę Nr 273/XXVIII/18 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych 

z nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w miejscowości Nowa Biała (uchwała 

w załączeniu do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 28. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Informację o wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w 2017 r. na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez Gminę Stara Biała. 

Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła do 

wiadomości przedstawioną Informację o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli w 2017 

roku i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Ad.29. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni wcześniej otrzymali Sprawozdanie z realizacji 

„Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

Gminy Stara Biała na lata 2014-2018” w 2017 roku, przygotowane przez Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzatę Klimczewską. 

Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła  do 

wiadomości przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Ad. 30. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali wcześniej Sprawozdanie z realizacji 

„Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2016 – 2018” w 2017 roku, przygotowane przez 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Małgorzatę Klimczewską. 

Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do złożonej Informacji. 

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła do 

wiadomości przedstawione Sprawozdanie i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad. 31. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że radni otrzymali wcześniej Raport z wykonania w 2017 roku 

zadań z Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i efektów jego realizacji. 

Następnie zapytał, czy radni mają uwagi lub pytania do przedstawionego Raportu.  

 

Wobec braku uwag i pytań  Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła 

przedstawiony Raport. 
 

Ad. 32. 

W punkcie interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi głos zabrali: 

Radny Leszek Majczyna: 

 Poinformował o sygnałach od mieszkańców dotyczących pozostawionego nieporządku przez 

wykonawców oświetlenia (przy domu z bali) w Ludwikowie. 

 Przypomniał o podaniu Pana Zelewskiego z Ludwikowa o zamontowanie oświetlenia. 

 Poinformował, że przeprowadził ankietę dot. odbioru odpadów w miejscowości Ludwikowo. 

Z wyników ankiety wynika, że mieszkańcy chcieliby, aby w okresie letnim śmieci były 

odbierane dwa razy w miesiącu. Zapytał, czy jest to możliwe. 

 Zwrócił uwagę, że ZGRP przekazuje za małą ilość  worków na odpady. 

Radny Wiesław Mikołajczyk : 

 Zapytał o możliwość ustawienia dwóch skrzynek pocztowych: w Nowych Proboszczewicach 

przy Banku Spółdzielczym w Starej Białej  i przy Szkole Podstawowej w Starych 

Proboszczewicach. 

Radny Hubert Murawski: 
 Zapytał o czas oczekiwania na rozpoczęcie inwestycji, tj. modernizacji drogi wojewódzkiej 

559. 

Radny Sławomir Dąbrowski: 

 Poprosił o przybliżenie informacji odnośnie gazyfikacji w  Nowych Proboszczewicach. 

 

Odpowiedzi Wójta: 

Na pytania  radnego Leszka Majczyny: 

 Nieporządek wynika z tego, że oświetlenie było montowane w czasie, kiedy grunt był jeszcze 

zmarznięty. Teren zostanie poprawiony. Został już podpisany wniosek o dystrybucję                             

i sprzedaż energii czyli niedługo zostanie zamontowany licznik i lampy powinny świecić. 

 Wniosek Pana Zelewskiego był badany przez Komisję Budżetową. Problem polega na tym, że 

w tym przypadku jest potrzeba zaprojektowania linii dla oświetlenia jedynie 3 nieruchomości.  

 Do pakowania odpadów można również używać własnych worków. Należy tylko przyklejać 

odpowiednie kody. 

 Odbiór odpadów dwa razy w miesiącu byłby możliwy, jednak wiąże się to ze zmianą umowy 

oraz większą opłatą. 

Na prośbę radnego Władysława Mikołajczyka: 

 Wystąpimy do Poczty Polskiej o zamontowanie skrzynek pocztowych. 

Na pytanie radnego Huberta Murawskiego: 

 Od 11 października uzgadniany jest projekt drogi wojewódzkiej 559 w MZDW. Uzgodnienia 

te trwają dosyć długo. Zostały naniesione zmiany likwidujące możliwość  lewoskrętu                           

w kierunku ul. Modrzewiowej. Dokumentacja ponownie musi zostać złożona do ZUD. 

Kompletna dokumentacja zostanie złożona z wnioskiem do Wojewody, który ma 3 miesiące 

na rozpatrzenie. Mogą się także odwoływać mieszkańcy, co ponownie przesunęłoby 

wykonanie tej inwestycji w czasie.  
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Na pytanie radnego Sławomira Dąbrowskiego: 

 Odnośnie gazyfikacji w Nowych Proboszczewicach. Spółka PGNIG SA nie ma jeszcze 

pozwolenia na budowę. Organizując spotkanie chce mieć pogląd ile osób będzie chętnych do 

podłączenia gazu do budynku. 
 

Radny Jan Sieradzki: 

 W imieniu mieszkańców wnioskował o zamontowanie oświetlenia ulicznego przy ul. Krótkiej 

i ul. Spokojnej. 

 Zapytał, czy zostanie zamontowany próg zwalniający na ul. Mazowieckiego w Starych 

Proboszczewicach. 

 Zapytał, czy termin spotkania dot. gazyfikacji  Nowych Proboszczewic - 12 kwietnia - jest 

pewnym terminem. 

 W imieniu mieszkańców Włoczewa poprosił Radę i Wójta o wzgląd na drogę gminną  

Włoczewo – Kamionki. 

 Zapytał o możliwość zorganizowania wycieczki przez GOPS lub GOKiS dla osób 

niepełnosprawnych. 

Radny Krzysztof Paradowski: 

 Odniósł się do tematu poruszanego na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej, tj. bezpłatnej 

mammografii dla kobiet. Wnioskował, aby przeznaczyć środki z budżetu Gminy na realizację 

programu profilaktyki , który obejmowałby kobiety w wieku od 45 do 75 lat.  
 

Odpowiedź Wójta: 

Na pytanie radnego Jana Sieradzkiego: 

 Wykonanie oświetlenia ulicznego przy ul. Krótkiej jest wpisane w załączniku do protokołu               

z posiedzenia Komisji Budżetowej, jako wniosek pozytywnie zaopiniowany do realizacji                        

w 2018 r. 
 Próg zostanie zamontowany, po tym jak zostaną zakończone bieżące naprawy dróg. 

 Odnośnie drogi Kamionki-Włoczewo, Wójt uznał, że należy podjąć temat projektowania. 

 Do Urzędu Gminy nie wpłynęła jak dotąd żadna oficjalna informacja z PGNiG. 

 Sprawę zorganizowania wycieczki dla osób niepełnosprawnych przekażemy do Kierownika 

GOPS-u. 

Na pytanie radnego Krzysztofa Paradowskiego: 

 Aby rozpocząć realizację programu profilaktyki zdrowotnej należy przejść całą procedurę, tj. 

napisanie wniosku do Agencji Oceny Technologii Medycznych, uzyskanie opinii pozytywnej, 

następnie znalezienie wykonawcy. 

Radny Stanisław Antoszkiewicz: 

 Poprosił o rozpowszechnienie informacji o spotkaniu dot. gazyfikacji Nowych Proboszczewic 

gdy termin będzie pewny. 
 

Ad. 33. 

W punkcie zapytania i wolne wnioski głos zabrali: 

 

Radny Marek Krajewski 
 Poinformował, że mieszkańcy osiedla po spółdzielni mieszkaniowej w miejscowości 

Maszewo Duże zgłaszali do niego wnioski o budowę drogi w kierunku osiedla. 

 
Przewodniczący Rady poinformował radnych o konieczności złożenia przez nich oświadczeń 

majątkowych w nieprzekraczalnym terminie do 30 kwietnia 2018 r. 

Wiceprzewodniczący Rady przekazał radnym aktualne formularze oświadczeń majątkowych. 
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Sołtys Dziarnowa Andrzej Szpiek: 

 Poprosił o zwrócenie się do zakładu energetycznego o wycięcie drzew - topoli rosnących                      

w pobliżu linii energetycznych przy drodze powiatowej. 

 Poprosił o pogłębienie rowów wzdłuż drogi wewnętrznej, dojazdowej do gospodarstw                        

w Dziarnowie.  

Radny Leszek Majczyna: 

 W imieniu mieszkańców Ludwikowa podziękował za bieżące naprawy dróg. 
 

Radni: Marek Krajewski, Leszek Majczyna oraz Jan Sieradzki podjęli dyskusję na temat 

poboru podatku przez sołtysów jako inkasentów od mieszkańców. Zauważyli, że dużym 

problemem jest niemożność pobrania dwóch sztuk kwitariuszy. Najpierw należy się rozliczyć                    

z pierwszego, dopiero można pobrać kolejny. Stanowi to problem szczególnie w weekend.                      

W przypadku, gdy kwitariusz zostanie zapełniony, inkasent nie może przyjąć wpłaty od kolejnych 

osób. Sytuacja ta może być kłopotliwa, jeżeli podatnik zgłosi się w celu uiszczenia opłaty, a nie 

będzie mógł tego dokonać. Ponadto mieszkańcy denerwują się, że inkasent nie wie jakiej 

wysokości kwotę podatnik ma do zapłaty. Wątpliwości budzi również fakt, że inkasent nie ma 

potwierdzenia z banku o wpłacie całej kwoty, gdyż owe potwierdzenie oddaje do Gminy.  

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zostawiając dowód wpłaty w Urzędzie, inkasent zostaje 

rozliczony, więc takiego dokumentu już nie potrzebuje. 
 

Ad. 34. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVIII 

Sesji Rady Gminy Stara Biała.            
 
 
                                                                    

                                                                                   Przewodniczący Rady 

 

                                                                                    /-/ Wojciech Żółtowski 
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Małgorzata Bornińska 
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